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1. Pitanje postavljeno Institutu za medicinsko vještačenje Federacije BiH – „Koliko je 

isplaćeno novca po osnovu dnevnica i kolika je dnevnica u Institutu za medicinsko 

vještačenje? Kome i u kojem iznosu su isplaćivane dnevnice, te koliki su lični dohoci u 

Institutu za medicinsko vještačenje?“ 

2. Pitanja postavljena Federalnom ministarstvu finansija i Poreskoj upravi Federacije BiH: 

1. „Koliko je u Federaciji BiH registrirano kladionica, ko su njihovi vlasnici i odgovorna 

lica? 

2. Koliko svaka od njih ima poslovnih jedinica? 

3. Koliko ima prijavljenih zaposlenih u tim poslovnim jedinicama i kolika su im 

primanja?  

4. Koliko su registrirane kladionice uplatile poreza za 2011. godinu? 

5. Kolika su dugovanja po osnovu neplaćenog poreza (prema mojim informacijama 

preko 40 miliona KM u protekle četiri godine), ako su informacije tačne - koja je tu 

odgovornost Poreske uprave i Ministarstva finansija Federacije BiH za takvo stanje i 

da li su pokrenute određene aktivnosti prema tužilaštvu za ovakvo stanje?“ 

 


